

CONTRACT ADDENDUM**Audio visual technicians and equipment****Tender file no. NG269****October 1, 2014****ADDENDUM No. 1**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

CLARIFICATION

Section 10 – Payment Terms of The Terms of Reference is amended as follows (changes in italic):

“Payment will be based on actual hours worked at the applicable unit rates *for all items in Appendix A except for the following where a minimum call time is applicable:*

Line item 1: A/V Technician to operate PA only – Regular rate (4 hours minimum call time)

Line item 3: A/V Technician to operate webcast only - Regular rate (4 hours minimum call time)

Line item 5: Testing of system - approximately 10 times per year (2 hours minimum call time)

Line item 7: Preventive maintenance (quarterly) (4 hours minimum call time)

The Contractor will have the right to receive payments net 30 days following receipt of detailed invoice and the NCC representative has delivered a certificate indicating that in fact the invoice is authentic and exact, and that the contractor has performed the said work during the mentioned period and has observed the terms of the contract.”

ADDENDA AU CONTRAT**Services de techniciens et équipements audio-visuel****Dossier de soumission no. NG269****Le 1er octobre 2014****ADDENDA no. 1**

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d’offres et des documents relatifs au contrat :

CLARIFICATION

Partie 10 – Modalités de paiement du Mandat est modifié comme suit (modifications en italique) :

« Le paiement sera pour les heures réelles travaillées selon le prix unitaire applicable *pour tous les articles de l’annexe A à l’exception de ceux pour lesquels une durée minimale d’appel est indiquée ci-dessous :*

Article 1. Technicien AV fonctionnement du système de sonorisation seulement – Taux régulier (durée minimale d’appel de 4 heures)

Article 3 : Technicien AV pour fonctionnement de la webémission seulement – Taux régulier (durée minimale d’appel de 4 heures)

Article 5 : Tester le système - environ 10 fois par année (durée minimale d’appel de 2 heures)

Article 7 : Entretien préventif (chaque trimestre) (durée minimale d’appel de 4 heures).

L’entrepreneur aura le droit de recevoir les paiements 30 jours nets après réception de la facture détaillée et que le représentant de la CCN a attesté que la facture est authentique et exacte, que l’entrepreneur a effectué le travail pendant la période indiquée et qu’il a respecté les modalités du contrat. »

Nicole Galipeau *NGalipeau*Senior Contract Officer | Agent principal aux contrats
Procurement Services | Services de l’approvisionnement